

COMMUNIQUE RADIO - PRESSE / PRESS RELEASEN° **19/00429****30 SEPT 2019**

MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC du/of
portant publication des résultats du concours spécial d'entrée au Niveau IV du cycle des ingénieurs de la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, Campus principal de Dschang, Annexe de Bafia et au niveau IV de la Filière des Métiers du Bois, de l'Eau et de l'Environnement, Campus d'Ebolowa au titre de l'année académique 2019/2020.

publishing the results of the competitive entrance examination into the engineering cycles of Levels IV of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang, in the Main Campus in Dschang, Annex of Bafia and into Level II of the Professional School of Wood, Water and Natural Resources, Campus of Ebolowa, for the 2019/2020 academic year.

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION HEREBY ANNOUNCES AS FOLLOW:

Les candidats dont les noms suivent, classés par option et par ordre alphabétique, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au Niveau IV du cycle d'ingénieurs à la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, au titre de l'année académique 2019/2020. Il s'agit de :

The following candidates, ranked in option and alphabetical order, have been declared successful in the competitive entrance examination into level IV of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang for the 2019/2020 academic year, subject to the presentation of the originals of the certificates required for admission into the various cycles:

1. - LISTES PRINCIPALES / MAIN LISTS**A. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE CAMPUS DSCHANG****OPTION PRODUCTIONS VEGETALES**

1. AGBOR-AMBANG SCHOLARSTICA AKU
2. DOMGUE TAGNE LEONEL
3. ESSOME SABOMO DONALD ROUSSEL
4. FOYABO MATHURIN

OPTION PRODUCTIONS ANIMALES

1. MBEUMEU NZALI ERIC JORES
2. MBIAKOP NKAMWA ABISCHAI CALEP P.
3. TAYO NANA FREDDY
4. TCHENDJOU DONKENG ECLADOR DELVAIN
5. TCHEU NGOUENET DURAND

OPTION ECONOMIE ET SOCIOLOGIE RURALES

1. DJEUNANG VICKY AUDRE
2. MAPPE YONG JUNIE HILARY
3. SIKAZI NGNIDON NONY CAMELIA
4. TCHIO MOKEM BERZELIN

OPTION GENIE RURAL

1. NKENEN BRENDA LINE SHIEKE
2. PATOUOKOUMCHE MOUNTESSOU FAHD SALAM
3. TITTI FRANCOIS ROGER
4. WIGORY HAMADJODA

OPTION FORESTERIE

1. DINKO EDWIGE MIKAEL
2. MASSAO ABAKACHI MASSAO
3. MEYONG M OKONO ARMEL
4. OUSSEINI MOHAMADOU DALAILOU

B. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE CAMPUS BAFIA

OPTION PRODUCTIONS VEGETALE

1. BASSOUMBOUL EVARISTE STEVE
2. ETINE ELONGUE STEVE ULRICH BRUNO
3. NGONO JOSEPH ANGE
4. OLEME MEDZO AGRIUS TOUSSAINT

OPTION PRODUCTIONS ANIMALES

1. KENGNE TONSSI JOSEPH EMMANUEL
2. KOUAKAM KAMDOUM SYLVANA
3. TANTOH AMANDOH SEVERIN

OPTION ECONOMIE ET SOCIOLOGIE RURALES

NEANT

C. FILIERE DES METIERS DU BOIS, DE L'EAU ET DE L'ENVIRONNEMENT

OPTION EAU

1. EBALE EBALE YVON SERGE
2. FOTSING MUSIGNE FLORENT
3. MATUEKAM KAMKUIMO CHRISTELLE

OPTION BOIS

1. FEUTIEUH Meli Romuald

OPTION ENVIRONNEMENT

1. DANG EBENG YVES-BORIS
2. NKOULOU ALPHONSE PARFAIT

II. - LISTES D'ATTENTE PAR ORDRE DE MERITE / WAITING LISTS IN ORDER OF MERIT

A. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE CAMPUS DSCHANG

OPTION PRODUCTIONS VEGETALES

NEANT

OPTION PRODUCTIONS ANIMALES

NEANT

OPTION ECONOMIE ET SOCIOLOGIE RURALES

NEANT

OPTION GENIE RURAL

NEANT

OPTION FORESTERIE

NEANT

B. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE CAMPUS BAFIA

OPTION PRODUCTIONS VEGETALES

NEANT

OPTION PRODUCTIONS ANIMALES

NEANT

OPTION ECONOMIE ET SOCIOLOGIE RURALES

NEANT

C. FILERE DES METIERS DU BOIS, DE L'EAU ET DE L'ENVIRONNEMENT

OPTION EAU

NEANT

OPTION BOIS

NEANT

OPTION ENVIRONNEMENT

NEANT

III. CANDIDATS ADMIS SUR ETUDE DE DOSSIER / *ADMISSION THROUGH FILE EVALUATION*

A. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE CAMPUS DSCHANG

OPTION PV

1. NEWORNORDJI DIONADJI
2. NGOGO NSA BIDZO FRANCOIS

B. FILIERE AGRONOMIE ET FORESTERIE CAMPUS BAFIA

NEANT

C. FILERE DES METIERS DU BOIS, DE L'EAU ET DE L'ENVIRONNEMENT

NEANT

Les candidats admis devront se présenter au Campus Principal de la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles à Dschang, à l'Annexe de Bafia ou à la Filière des Métiers du Bois, de l'Eau et de l'Environnement (FMBEE) / Antenne de l'Université de Dschang d'Ebolowa dans un délai d'une semaine à compter de la date de publication des résultats pour remplir les formalités d'inscription. Passé ce délai, ils seront remplacés par les candidats de la liste d'attente.

Candidates admitted are requested to report to the Main Campus of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences in Dschang, at Annex of Bafia or at the School of Wood, Water and Natural Resources / Antenna of the University of Dschang in Ebolowa, within the week following the publication of the results for registration formalities. Failing to do so, they will be replaced by candidates on the waiting list.

YAOUNDE, le /the _____

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION



Jacques FAME NDONGO